
Styrelsemöte Svenska Epilepsisällskapet 
Digitalt styrelsemöte 200909 kl. 16.30–17.30 

 

Deltagare: Merab Kokaia, Roland Flink, Ulla Lindbom, Helena Gauffin, Måns Berglund, 

Maria C Strandberg, Ulrika Sandvik, Marita Englund, Helene Sundelin, Åsa Amandusson. 

 

§ 1 Johan Zelano valdes till protokolljusterare 

§ 2 Inga synpunkter framkom på föregående protokoll.  

§ 3 Mötets ansågs behörigt utlyst och dagordningen fastställdes.  

§ 4 Rapport från skattmästaren föredrogs. 

 

§ 5 ILAE: SES röster på Jo Wilmshurst, Sam Berkovic, Alla Guekht, Alexis 

Arzimanoglo och Ed Bertram till management committee i ILAE. Inget nytt 

kring nordiskt samarbete  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

§ 6 Epilepsiförbundet: Måns Berglund är i kontakt med förbundet kring ev. 

arrangemang kring Världsepilepsidagen. SES styrelse avböjer deltagande som 

föreningen då förbundet planerar att spela in en film och då är sponsrad av UCB 

som enda företag.  

 

§ 7 Planer för 2020-2022 

o Höstmöte/Årsmöte 2020: Göteborg – uppdatering. Endast 12 

anmälda till årets höstkurs. Sista anmälningsdag är 10 oktober och på 

efterföljande styrelsemöte 13/10 kommer styrelsen att ta ställning till 

i vilken form möte kommer att hållas. Mötet är planerat att hållas 

digitalt, men hur årsmöte och votering ska genomföras är ej helt 

klart.  

o Höstmöte/Årsmöte 2021: Mötet är fortsatt planerat till Uppsala, men 

ingen ny information 

o Workshops – Inga nya eller planerade workshops.  

 

§ 8  Svenska neurologföreningen – neurologiveckan 2020 – uppdatering: 

Neurologföreningen kommer att återbetala pengar till delföreningarna med 

anledning av årets inställda möte. Neurologiveckan 2021: diskussion kring 

mötets form och ekonomiska logistik pågår.  

  

§ 9 Inga inkomna ansökningar om resestipendier. 

 

§ 10 Ulla har skickat en skrivelse till Transportstyrelsen angående möjligheten till 

dispens i särskilda körkortsfall, men fick nekande svar. 

 

§ 11 Inga inkomna rapporter. 

 

§ 12  SES hemsida: Arbete pågår och Marita har kontakt med support-person. SES 

uppdaterade stadgar (från 2017) måste läggas upp igen. 

 

§ 13 Inget nytt avseende sponsorer.  



 

§ 14 Övriga frågor: 

- Förändringar i styrelsen: Ulla vill gärna avgå och Helene är villig att gå in 

som ordförande. Ulla skickar förslag till valberedningen inför årsmötet.  

- Nästa möte 13/10, 16.30 – Teams-möte. 

 

 

 

Sekreterare   Ordförande  Protokolljusterare 

 

 

Maria Strandberg  Ulla Lindbom Johan Zelano

   

  


